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1. Olustvere põhikooli 2024. a kinnitatud eelarve.  

L. Lindemann: Kinnitatud eelarves on arvestatud õpetajate palgatõusuga. Planeeritud on fuajeesse 

heliisolatsioonplaatide paigaldamine. Helisummutamine aitab vähendada üldist müra taset, mis 

võimaldab erinevatel seltskondadel toimetada teisi vähem häirides. Parem akustika soodustab 

üritustel ja koosolekutel keskendumist esinejatele.  

Remonditakse kaks klassiruumi ja üks vaheruum. Endiselt on vaja lisaks ühte klassiruumi.   

Uuendatakse infotehnoloogilisi vahendeid – planeeritud on soetada kaks interaktiivset tahvlit, 15 

sülearvutit ja 15 tahvelarvutit. Vajadus on suurem, sest järgmisel õppeaastal tuleb tõenäoliselt 

korraldada e-eksamid.  

Eelarves on maja energiaauditi teostamine. Maja energiatõhususe tõstmiseks on plaan koostamisel.  

Huvihariduse eelarvest hakatakse tantsurühmale rahvariideid komplekteerima. 

Hinnatõus ei võimalda väljasõite täies mahus kinni maksta. Õppekäikude transpordiks tuleb raha 

küsida lapsevanematelt.  

T.-H. Soomets: Kas heategevuslikel kohvikutel kogutud raha on kasutatud? 

L. Lindemann: Pool rahast on alles. Oleme kasutanud väljasõitude rahastamiseks.  

 

2. Olustvere põhikooli õppekava üldosasse ettepanekute tegemine. 

L. Lindemann: Tööversioon on tutvumiseks edastatud. Uus õppekava hakkab kehtima järgmisest 

õppeaastast. Kooli missiooni ja visiooni sõnastuses võib teha ettepanekuid muutmiseks. Oleme ise 

praeguse sõnastusega rahul. Meie kooli visioon ja missioon on pälvinud kiitust. Muudame 



selgitavat osa põhjalikumaks.  

Uues õppekavas pöörame rohkem tähelepanu sotsiaalsete oskuste arendamisele. Soovime, et meie 

kooli lõpetaja suudaks enda mõtteid arusaadavalt väljendada ja saaks hakkama esinemisärevusega. 

Julgustame algklassidest peale lapsi oma kogemustest ja mõtetest klassis rääkima, loetud kirjandust 

tutvustama, ettekandeid tegema. Loovtööde taset tuleb tõsta. Töödes on vaja rohkem loovust ja 

omaalgatust. Hea õppimiskoht on loovtööde kaitsmine, ajaloopäeval osalemine ja ka ürituste 

korraldamine, sest nii õpivad lapsed teist kuulama ja väärtustama.  

B-võõrkeele kohta lisame täpsustuse, et õppegruppi ei avata, kui soovijaid on 1/3 või vähem.  

Muutus tuleb hindamissüsteemis. Jääb viie palli süsteem, aga +/- jääb välja.  

 

3. Muud küsimused. 

L.Lindemann: Oleme märganud, et laste suurimad probleemid tulevad kodust. Nutivahendite 

kasutamise piirangud tuleb seada lapsevanematel. Seda, et laps öösiti piisavalt magaks, koduseid 

ülesandeid teeks ja õigel ajal kooli jõuaks, peab jälgima lapsevanem. Erinevate võimaluste üleküllus 

on lastele kurnav, nad ei ole veel valmis ise oma vajadusi ja soove arvestades valima.  Kool saab 

korraldada koolis toimuvat ja luua arengut soosivad tingimused. 

Lapsed soovivad oma murest rääkida, aga igakord ei soovi nad end oma vanematele avada. 

Lahendamata mured kuhjuvad ja tekib probleemne käitumine. Koolis tekkinud konflikte tuleb 

lahendada õpetajatel ja direktoril. Konflikti lahendamist ei saa lükata edasi ja lapse mure on vaja 

kuulata. Hädasti on meeskonda vaja sotsiaalpedagoogi, et tegeleda konfliktide ennetamisega ja laste 

sotsiaalsete oskuste arendamisega. Koolis on 112 last. Meil tuleb pakkuda paremat tuge lastele nii, 

et kooli personal saaks olla vaimselt terve ja pakkuda lastele head haridust turvalises keskkonnas.  

Toimub koostöö Soomes asuva sõpruskooliga. Oleme valinud neli õpilast, kes kooli külastavad. 

Varasemalt majutati lapsed peredesse, aga nüüd peatutakse hotellis.  

Olustvere Põhikool korraldab valla neljandatele klassidele maastikumängu. Üritus toimub 9. aprillil. 

Üheksandikud teevad e-eksamit, neljandikud osalevad maastikumängul ja teistel õpilastel on e-

õppepäev.  

Kevadpidu soovime korraldada 27. mail Kuusikmäel. Kas külaselts oleks sellega nõus? 

 

T.-H. Soomets: Jah. Planeerime lähiajal korrastustalguid. Kas kohvikut on ka plaanis teha? 

 

L.Lindemann: Pidu on simmani stiilis ja lapsevanemad korraldavad heategevusliku kohviku.  

 

M. Lillimägi: Kehva ilma korral saan pakkuda välitelki.  
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